

英国中医学院招生信息
UK Academy of Chinese Medicine
Information on Courses

1,进修班 Advanced Studies Courses: 面授或远程教学 face to face teaching or through WhatsApp , Skype, WeChat , etc , including the following courses:

推拿班半年, 660 镑/ massage course: 6 months, £660.

第一年: 针灸班加推拿 1 年制, 2600 镑/ acupuncture plus massage course: 1year, £2600.

第二年: 中药方剂班 1 年, 2600 镑/ herb & formula course: 1year, £2600.

第三年: 中医临床各科 1 年, Clinical practice of Chinese medicine, 1 year £2600

第四年: 中医经典著作(【内经】、【伤寒论】、【金匱要略】), 1 年, £ 2600。Classical Chinese medical books courses [Nei Jing] , [Shang Han Lun] , [Jin Kui Yao Lue] , 1year , £2600.

2,中医或针灸硕士和博士研究生班 Postgraduate Courses for Master & MD/PhD in Chinese Medicine or Acupuncture :

与浙江中医药大学合办中医硕士和博士研究生班, 学制 3 年。

报名者必须拥有外国护照, 有中医或针灸或西医或护理本科学历; 或在我院进修学习满 4 年者, 均可以报硕士研究生; 有中医或西医研究生毕业证书和硕士学位者, 可以报博士研究生。

学制 3 年。第一年上课和考试都在伦敦, 第二年需要去浙江中医药大学至少 4 周, 在导师的指导下实习、研究和设计毕业论文; 第三年再去浙江中医药大学进行毕业论文答辩。毕业论文通过后获浙江中医药大学颁发的的研究生毕业证书和硕士学位、博士学位证书, 并能参加英国政府承认的的十大中医针灸学会, 获得在英国的行医资格。

The courses for master and MD/ PhD in Chinese medicine and acupuncture : 3 years , cooperating with Zhejiang Chinese Medical University. During the first academic year, postgraduate will attend the courses at UK Academy of Chinese Medicine and pass the exams, in London ; from second year the student needs to go to Zhejiang Chinese Medical University in Hangzhou city ,China, at least 4 weeks to study , practice and design the thesis's topic under the tutor; during the third year , the students will revisit the university to read and defend the thesis. The university will issue the diploma and academic degree to the student once passing all exams and thesis defence.

浙江中医药大学研究生学费 Tuition Fees for Zhejiang Chinese Medical University:

硕士研究生, 缴浙江 32000 元人民币/每学年; 缴英国中医学院 £2600/每学年。for master students: pay 32.000 renminbi / per academic year to Zhejiang; and also pay £2.600 / per academic year to UK Academy of Chinese Medicine.

博士研究生, 缴浙江 42000 元人民币/每学年(英文教学 52.000 人民币), 缴英国中医学院 £2800/每学年。for PhD /MD students: pay Zhejiang 42.000 renminbi / per academic year (if you wish teaching in English, you need to pay 52.000 renminbi / per academic year to Zhejiang) , and pay £2800 / per academic year to UK Academy of Chinese Medicine.

注意 Notes: 以上所有学费, 均由英国中医学院代收, 然后将属于浙江中医药大学的学费汇入浙江中医药大学财务处。一旦付款, 皆不退款。

All the fees should be paid to the bank account of UK Academy of Chinese Medicine, then transfer to Zhejiang Chinese Medical University by UK Academy of Chinese Medicine. Once the student has purchased a course or courses , no refund will be made. You will be asked to acknowledge this policy during the enrolment process; exceptions to this policy are not offered.

学校和诊所地址/ Address:255 Gray's inn road , London, WC1X 8QT
U.K.

电话 Phone: 020 3509 9050 ;

手机 Mobile 或 WhatsApp 078 461 934 88

E-mail address: prof.engincan@hotmail.co.uk

网页 Website: www.uacm.co.uk